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Minnesanteckningar från Normlösarådet 2006-05-23 
 
Närvarande: Benny Rosén, ordf. Maria Carling 
 Håkan Simonsson, rektor Helena Blackert 
 Yvonne Hagström, personal Lise-Lott Martinsson 
 Maria Westman, personal Maria Larsson 
 Helena Vävinggren Camilla Svensson 
 Karin Dahl  
  
§ 1 Val av sekreterare 
Maria Carling valdes till sekreterare. 
 
§ 2 Val av justerare 
Maria Westman och Helena Vävinggren valdes att justera minnesanteckningarna. 
 
§ 3 Förra minnesanteckningarna 
Kommentar: Information från Normlösarådet skickas ut som separat lapp när det är aktuellt, 
hellre än en särskild ruta på skolans veckobrev. 
 
§ 4 Föräldrapunkt 
Rastvakter: Det är svårt för endast en vuxen att täcka in hela skolområdet under rasterna. Under 
en kortare period har flera vuxna varit ute samtidigt och ”punktmarkerat” olika aktiviteter under 
rasterna. Man har sedan pratat igenom särskilda händelser i klasserna.  
 
Förslag kom att köpa in gemensamma benskydd för bandymålvakten. 
 
Magnus Samuelsson har kontaktats för ev. besök på skolan och arbete med tema hälsa, kost eller 
liknande. Ny kontakt ska tas efter sommaren. 
 
Cirkus Mixi från Motala besöker skolan 31/5-1/6 för att lära barnen jonglera. 
 
Den planerade informationen om höstens organisation i skolan ställdes in. Rektor berättar att man 
fortfarande diskuterar hur klasserna ska se ut nästa läsår. Normlösarådet ser det som angeläget att 
information kommer ut innan sommarlovet. 
 
När år 4-5 har friidrottsdag i Mantorp måste Normlösabarnen ha med sig matsäck, medan 
Mantorpsbarnen får vanlig skollunch. Normlösarådet tycker det är mycket märkligt att inte våra 
barn kan få äta skollunch på någon av skolorna i Mantorp. Rektor lovar att kolla upp detta.  
 
§ 5 Elevråd 
Var är linjerna i gympasalen, undrar barnen. Maria L har lovat att måla när hon vet vilka 
önskemål som finns angående linjer. Maria W kollar upp det och meddelar Maria L. 
 
Bandybollar önskas. 
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Elevrådet har pratat med Ester i köket om man kan påverka matsedeln. Alla klasser har sedan fått 
lämna förslag på maträtter. 
 
§ 6 FÖSA (Föräldrar i Samverkan) 
Senaste mötet var 18/5, ingen från Normlösa var där. 
 
§ 7 Personalens punkt 
Rapport från barnen: 

- År 4-5 har arbetat med en pjäs och skrivit berättelser. Femmorna har haft klassresa till 
Bodaborg. 

- År 2-3 har också spelat teater. Man har arbetat med forntiden och skrivit om olika 
länder.  

- År 1 har lyssnat på radioteater om Abraham, Isak och Jakob. Polisen har varit på 
uppskattat besök. 

- Förskoleklassen har skrivit kort till Anton som flyttat till Skåne och övat till 
Musikyran i juni. 

- Förskolan är ute mycket, ibland både fm och em. På onsdagar går 4-5-åringarna till 
skogen och lär sig om naturen. 

 
Förskolan arbetar med ”Grön flagg” som är en miljöutmärkelse för skola och förskola, 
organiserad av stiftelsen Håll Sverige Rent. 
 
§ 8 Skolledningens punkt 
Rektor visade en skiss över organisationen i förvaltningen. Ny rektor/enhetschef  för Veta skola 
och Normlösa skola/förskola från 1/7 blir Anna Andersson. Mantorps skolområde blir uppdelat 
på sex enheter med varsin enhetschef. Från 1/7 får varje enhetschef en egen budget. 
 
I kommunen som helhet sjunker elevantalet med ca 100 elever/år. I Normlösa kommer 
elevantalet nästa läsår att vara ungefär lika som i år.  
 
Nästa läsår: 21/8-21/12 och 9/1-14/6 
 
Normlösa skola kommer att börja arbeta med elevdatabas PODB för att följa varje barns 
utveckling. Syftet med databasen är bl a att få en kontinuerlig dokumentation av elevers lärande 
och att få en likvärdig bedömning mellan olika skolenheter. 
 
Personalen har med hjälp av en konsult arbetat med att analysera kompetensutvecklingsbehovet. 
Man kommer att söka EU-medel för kompetensutveckling. 
 
Kommunen har särskilda medel för att skolorna ska kunna arbeta med entreprenörskap. 
 
Den 8/6 har skola och förskola gemensam gårdsfest. 
 
Skolavslutning 15/6 kl 8.30. Förskola och fritids är stängt v 28-31. 
 
§ 9 Våga vara vuxen 
Inget särskilt togs upp under denna punkt. 
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§ 10 Bygdelaget 
Inget särskilt togs upp under denna punkt. 
 
§ 11 Övriga frågor 
NIF ordnar simskola i Nederlösabadet v 31-33. Inbjudan kommer. 
 
Fotograf Jonny Henestål är bokad för skolfoto i höst. Frågan om att byta fotograf inför 
kommande år kom upp, för att kunna ha en gemensam fotokatalog för hela Mantorps 
rektorsområde. 
 
Hösten första möte med Normlösarådet planerades till 12/9. Förhoppningen är att höstens 
föräldramöte ligger innan dess så att representanter till Normlösarådet kan väljas då. 
 
Ordförande tackade rektor för arbetet under vårterminen. 
 
 
 
 
 
 
 
Maria Carling Helena Vävinggren Maria Westman 
Sekreterare  Justerare  Justerare 
 
 
 
 
 
 
 
 


